

# Feature Story



## TECHNOLOGY AND UPSKILLING - THE WAYS TO GO

Ir Thomas HO On-sing (Thomas), who embraces passion and excitement for his big plans ahead, has an unusual start as the chairman of the Construction Industry Council (CIC) during the COVID-19 pandemic in Hong Kong.

[Know More](#)

## News Updates



### CEO Safety Forum

"How can we have clear safety roles and responsibilities in the Hong Kong construction industry"

[Watch Replay Now](#)



### BIM Education Symposium

Inaugural BIM Education Symposium in Hong Kong to create synergy in driving BIM education in HEIs.

[Learn More](#)



### Winners' sharing of CIC Outstanding Contractor Award 2021

Award winners are invited to share their insights on what makes an outstanding contractor in today's construction industry on 4 Mar 2022

[Sign Up Now](#)



### Mar 25 MiMEP Webinar

Webinar will share the industry's multi-trade integrated approach for MEP works on 25 Mar 2022.

[Stay tuned!](#)



## Annual Concrete Seminar & Low Carbon Concrete Trophy Competition 2022

[Join Now](#)



## A Brand New Tour Experience



### Call for Contributions to i-Club Newsletter

CITAC is seeking your contributions to the i-Club newsletter. We invite you, our members to submit a short story / article / announcement. Please send us your contribution here.

[Contribute](#)

# 專題報導



## 不二法門：活用科技 X 提升技能

何安誠工程師 (Thomas) 於新型冠狀病毒肆虐香港期間，獲委任為建造業議會 (議會) 主席，誠然是個非一般的開始，卻無阻何主席對建造業議會和業界的未來發展大計充滿熱誠。

[了解更多](#)

## 最新消息



### CEO 安全論壇

如何使香港建造業有更清晰的安全角色與責任?

[立即觀看重播](#)



### BIM 教育研討會 2022

首屆香港建築信息模擬教育研討會讓高等院校分享有關 BIM 教育成果和實務典範

[了解更多](#)



### 「建造業議會傑出承建商大獎 2021」得獎者分享會

大獎得獎者將於 2022 年 3 月 4 日分享他們對當今建築行業傑出承建商的見解

[立即登記](#)



### 於機電裝備採用裝配式建築網上研討會

將於 2022 年 3 月 25 日向業界人士簡單介紹如何於機電裝備採用裝配式建築和分享一些案例

[敬請期待!](#)



## 低碳混凝土獎杯比賽 2022

[立即參加](#)



## 全新的導賞團體驗



### 徵集文章

CITAC 現徵集業界各類文章並有機會刊登於 i-Club 通訊上。我們誠邀各會員提交短篇報導 / 文章 / 公告。歡迎大家按以下「投稿」立即向我們提交。

[投稿](#)